
蓝牙版本:V5.0

◇ 执行标准：GB/T 29606-2013《不锈钢真空杯》

◇ 保温效能：70℃以上热水注满至盖子下端,6小时≥40℃

◇ 电源接口:Micro USB

◇ 支持:过流、短路、过压、过温保护。

◇ 充电时长:充电盒约60min ;耳机约50min

◇ 充电仓续航能力:单耳机持续充电约6次

◇ 充电仓内置电池:聚合物锂电 300mAh （充满需要约60分钟;

   对外双耳机充电约3次，单耳约6次）

◇ 耳机电池：聚合物锂电 30mAh; 使用时长约2~3小时

三. 耳机功能操作说明

◇ 开机

  将耳机从充电仓拿出自动开机或长按左右耳机多功能触

  摸键3秒开机。

◇ 关机

  将耳机放充电仓关机/长按左右耳机多功能触摸键3秒关机。

◇ 开机回连

   当配对成功后，第二次开机时蓝牙耳机优先进入回连状态

   自动回连已连接过的手机。

◇ 
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TWS蓝牙耳机
使用耳机水杯之前；请阅读使用说明。
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二. 产品信息及参数

◇ 品名：T9 TWS蓝牙耳机水杯

◇ 容量：500ml

◇ 不锈钢牌号：06Cr19Ni10(SUS304)

◇ 塑料件：食品级硅胶

不锈钢
杯体

塑料杯盖
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Read the instructions before using the headset cup
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◇ 播放/暂停
   在待机状态下，双击左右耳机多功能触摸键均可直接播放音
   乐,播放时双击左右耳机多功能触摸键可暂停播放。
◇ 音量调节
   单击左耳功能键音量“+”；单击右耳功能键音量“-”。
◇ 切换歌曲：三击左耳功能键为“上一曲”；三击右耳功能
   键为“下一曲”。
◇ 来电接听
   手机来电时，单击左右耳机多功能触摸键均可接听电话。
◇ 来电挂断
   手机通话时，单击左右耳机多功能触摸键均可挂断电话。
◇ 来电拒接
   手机来电时，长按左右耳机多功能触摸键2秒均可拒接来电。
◇ 末号重拨
   在待机或者播放音乐时，双击耳机左/右多功能触摸键即可
   拨打您通话记录中最后一个拨打过的电话。
◇ 低电量提示
   当蓝牙耳机电池电量不足时，间隔30秒播放一次电量不足
   提示音直至耳机低电关机。

四.耳机配对方式说明
◇ 蓝牙名称：E5
◇ 从充电仓取出或者同时长按左、右耳机多功能触摸键3秒开

Product Information & Parameters
◇ Product name: TWS Bluetooth Headset with vacuum water Cup.

◇ Capacity: 500ml.

◇ Stainless steel grade: 06Cr19Ni10(SUS304).

◇ Plastic parts: food grade silicone.

◇ Bluetooth version: V5.0.

◇ Executive standard: GB/T 29606-2013《stainless steel vacuum cup》.

◇ Insulation performance: Fill the cap with water above 70°C after 

   6 hours≥40°C.

◇ Power interface: Micro USB.

◇ Support over-current, over-voltage, short circuit, over-temperature 

   protection. 

◇ Input voltage: charging box DC 5V 0.5A; headphone DC 5V 50mA.

◇ Charging time: charging box about 60min; earphone about 40min

◇ Built-in battery in the charging Box: polymer lithium battery 300mAh 

    (full charge needs around 60 min, charging the pair earphones 

   about 3 times, charging single earphone around 6 times).

◇ Headphone battery: polymer lithium battery 30mAh; use time is 

   around 2-3 hours.

Instruction for Earphones Function

◇ Boot

    Take the headset out of the charging compartment and 

  automatically turn it on or press and hold the left and right headset 

  multifunction touch button for 3 seconds

.

.

◇ 请在安全的环境下充电。在给充电仓充电时当充电指示灯

   指示满电后请尽快拔出充电线，以免在长时间插着充电对

   充电仓造成损伤。

◇ 在音乐播放时，请将音乐调至合适音量大小，以免长期在大

   音量状态下对听力造成损伤。

◇ 尽量避免在有干扰源的地方使用本耳机，否则有可能对耳机

   信号产生影响。

◇ 尽量避免在有腐蚀的环境中使用本耳机，以免对耳机的功能

   产生影响。

  温馨提示：在您首次使用时，请你通过随机附带的数据线

  连接电源适配器进行充电半小时,以达到内置电池最佳使

  用效果。在使蓝牙耳机听音乐或者通话时，请注意适当调

  节音量大小，以免过大的音量对您的听力造成影响！

   机，播放提示音power on 直至红蓝灯交替闪烁,进入对耳

   搜索配对状态,播放提示音Pairing 进入对耳自动配对,配

   对成功后主耳持续红蓝灯交替闪烁,副耳为蓝灯慢闪,同时

   播放对耳配对成功提示Comected。

◇ 启动手机 或者 其它设备的蓝牙功能，如果是安卓系统手机

   或者设备请点击手机"搜寻蓝牙设备"选项,如果是IOS系统

   的手机或者设备则会自动搜索设备;当搜寻到该蓝牙耳机

   的型号E1后,点击进入配对;当配对成功后,主（右）耳机

   会发出连接成功的提示音Connected 左右耳灯熄灭。

◇ 两只耳机也可单独与手机进行配对使用,操作方法可按上

   步骤2操作手法进行操作。

五.充电操作说明

◇ 将Micro USB充电线一头插上充电盒的USB口，一头插上充电

   器即可给充电盒充电，当充电盒电量在对应指示灯的指示

   范围时，该位置的红色指示灯间隔2秒闪一次，充满电后红

   灯长亮。

◇ 给耳机充电:将耳机放入充电仓即可自动充电，充电时耳机

   指示灯为红色，充满电后熄灭；充电仓蓝色指示灯长亮，

   当耳机充满电后充电仓蓝色指示灯熄灭。低电量时蓝灯闪

   烁报警。

六.注意事项

◇ 使用过程耳机仓内部不可水洗，充电仓表面脏污只能小水

   量快速冲洗，或者湿巾擦拭

◇ 未成年人请在成年人指导下使用。

◇ 使用前请先将杯内用中性洗涤剂在温水中清洗干净。

◇ 为使杯子保温或保冷效果达到最佳，建议先加入热水或冰

   水进行预热或预冷。

◇ 杯内加入开水时不宜过满，有溢出烫伤的危险。

◇ 杯身放正时请顺时针方向旋紧杯盖。以防渗漏。

◇ 避免掉落、碰撞或强力冲击,会造成杯体变形,影响产品使

   用功效。

◇ 避免任何形式的直接加热或置于高温处,严禁将产品放置于

   明火、电磁炉、微波炉、洗碗机内加热。

◇ 真空杯内请勿加入干冰、碳酸饮料等易产生高压的液体,

   勿加入酱油、汤等含有碱性、酸性成份的液体,以免杯体

   腐蚀。

◇ 装入牛奶等易腐败的饮料后,请尽快饮用并进行清洗以免变

   质后腐烂内胆。、勿作为除保热、保冷外的其它用途。

◇ 长时间不使用时，请清洗干净并使其充分保持干燥。

◇ 

◇ 

Redial

    While on standby or playing music, you can dial the last call 
  you made in your call history by tapping the left headset 
  multifuction touch button.

Low battery prompt

    When the battery of the bluetooth headset is low,the low 
  battery tone will be played every 30 seconds untill the headset 
  is powered off.

◇ 

◇ 

◇ 

◇ 

Instruction of Pairing Method of Earphones
Bluetooth name: E5

Make the earphones power on by taking them out from the 

    charging box or long pressing the multifunction touch button of left 
    and right earphone at the same time for 3 seconds. Warning tone 
    “power on” and the blue light and red light flash alternatively, at the 
    same time, earphones enter searching and paring status. Warning 
    note “Pairing” means entering automatic paring of two earphones. 
    After paired successfully, the main earphone flashes alternatively 
    with red and blue light,the sub earphone flashes with slow blue 
    light, at the same time, playing warning tone “connected”   

Enable Bluetooth on your phone or other device. For Android, 

    please click "search Bluetooth device" on your phone. For IOS 
    mobile phones or devices, it would automatically search for 
    devices; After searching Bluetooth name “E1”, click it to enter 
    pairing; When the pairing is successful, the main earphone would 
    play tone” connected” which means the connection is successful 
    and the lights in the left and right earphones would all go out. 

The two earphones can also be paired with the phone separately. 

    Same operation method as two steps as above. seconds.

    
    

Instruction of Charging
Plug one end of the Micro USB charging cable into the USB port of the 

    charging box, and the other end to the adapter charge the charging 
    box. When the battery level of the charging box is within the indicator 
    range of the corresponding indicator light, the red indicator light at 
    that position flashes once every 2 and the red light will be long on 
    when it is fully charged. 

Charge the earphone: put the earphone into the charging box to 

    charge it automatically. The earphone indicator is red when charging, 
    and it will be off when fully charged. The blue indicator light of the 
    charging box is long on, and the blue indicator light of the charging 
    box is off when the earphones are fully charged. Blue light flashing 
    when low power alarm.

Attention
Do not wash the inside of the charging box during use. The surface 

    of the charging box can only be quickly washed with a small amount 
    of water or wiped with a wet towel.

Minors should be used under the guidance of an adult.

Wash the cup with warm detergent in warm water before use.

In order to achieve the best cold preservation effect, it is 

    recommended to add hot water or ice first to be preheated or 
    pre-cooled.

When adding boiling water to the cup, it should not be too full and 

    there is a danger of spilling and scalding.

Tighten the lid clockwise when the cup is tilted. To prevent leakage.

Avoid falling, bumping or strong impact, which will cause deformation 

    of the cup and affect the product use efficacy.

◇ 

◇ 

◇ 

◇ 

◇ 

◇ 

◇ 

◇ 

◇ 

◇ Do not add dry ice, carbonated drinks, etc., which are prone to high 

    pressure,do not add soy sauce, soup and other liquids containing 
    alkaline and acidic ingredients to avoid cup corrosion.

◇ After loading a perishable beverage such as milk, please drink it as 

    soon as possible and wash it to avoid the liner decay. Do not use it 
    for other purposes except heat preservation and cold preservation.

◇ When not in use for a long time, clean it and keep it dry.

◇ Please charge in a safe environment. When charging the charging 

    box, please pull out the charging cable as soon as possible after 
    the charging indicator indicates full charge, so as to avoid damage 
    to the charging box caused by long time of charging.

◇ When playing music, please turn the music to the appropriate 

    volume to avoid damage to the hearing under the condition of 
    long-term high volume.

◇ Try to avoid using this earphone where there is interference source, 

    otherwise it may affect the earphone signal.

◇ Try to avoid using the earphone in a corrosive environment, so as 

    not to affect the function of the earphone. 

    Tips: when you use it for the first time, please connect the attached 
     data cable to the power adapter to charge for half an hour to 
     achieve the best effect of the built-in battery. When using the 
     Bluetooth Earphones to listen to music or talk, please pay attention 
     to adjust the volume, so as not to affect your listening!

◇ Avoid any form of direct heating or place at high temperatures. It is 

     strictly forbidden to place the product in Heating in open flames, 
     induction cookers, microwave ovens, and dishwashers.

◇ Shut down
    Put the headset into the charging compartment and turn it off 
  automatically.Press and hold the left and right headset 
  multifunction touch button for 5 seconds to shut down.

◇ Boot back
    When the pairing is successful,the bluetooth headset 
  preferentially enters the connected state when the second 
  time is turned on,and automatically connects back to the 
  connected mobile phone.

◇ Play/pause
    In the standby mode,double click the left and right earphones 
  multi-function touch keys to play music directly.When playing,
  double click the left and right earphones multi-function touch 
  keys to pause playback.
◇Volume adjustment    
    Click the left ear function button volume "+"; click the right ear 
    function button volume "-".

◇ Switch songs
    three clicks on the left ear function button is  "previous song"; 
    three clicks on the right ear function button is the next song. 

◇ Call answering
   When the mobile phone calls,click the left and right earphones 
  multifunction touch button to answer the call.

◇ Call hang up
    When the phone is talking ,click the left and right earphones 
  multi-fuction touch button to hang up the phone. 

◇ Call rejection
   When the mobile phone calls, long press the left and right 
  headphones multi-function touch button for 2 seconds to reject 
  the call.
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七.FCC警告：

本设备符合FCC规则。 操作符合以下两个条件：

（1）该设备不会产生有害干扰。 

（2)本设备必须接受任何干扰，包括可能会造成不良操作的

干扰因素。未经专利方许可的任何修改和变更都可能导致使

用者无权使用该设备。本设备已经过测试，符合FCC规则第

15页对B类数字设备的限制， 这些限制旨在住宅安装过程中

对使用者遭受有害干扰提供合理的保护。该设备使用中会产

生辐射射频能量，如若不按照说明指示安装和使用，会对无

线通讯造成有害干扰。同时，也无法保证在特定安装中不会

发生干扰。如果该设备对无线广播或电视接收产生有害干扰，

而这可以通过开关设备来控制，则鼓励用户尝试通过一个或

多个以下措施来消除干扰。

- 重新定位或重新定位接收天线。

- 增加设备和接收器之间的距离。

- 将设备连接到与接收器连接的电路不同的电路插座上。

- 咨询经销商或有经验的广播/视频技术人员以获得帮助。

该设备已经过评估，符合一般无线射频暴露要求。该装置可

以在不受限制的便携式曝光条件下使用。

FCC Warning 
This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject 

to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful 

interference, and (2) this device must accept any interference received, 

including interference that may cause undesired operation.Any Changes 

or modifications not expressly approved by the party responsible for 

compliance could void the user's authority to operate the equipment. This 

equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class 

B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are 

designed to provide reasonable protection against harmful interference in 

a residential installation. This equipment generates uses and can radiate 

radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with 

the instructions, may cause harmful interference to radio communications. 

However, there is no guarantee that interference will not occur in a 

particular installation. If this equipment does cause harmful interference to 

radio or television reception, which can be determined by turning the 

equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the 

interference by one or more of the following measures:

-Reorient or relocate the receiving antenna.

-Increase the separation between the equipment and receiver.

-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to 

  which the receiver is connected.

-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.The 

  device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. 

  The device can be used in portable exposure condition without 

  restriction.
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